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PROTOKÓŁ 

XXX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 21 kwietnia 2010 r. 

 

Posiedzenie XXX Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

Na wniosek Przewodniczącego Rady uczczono minutą ciszy ofiary katastrofy lotniczej 

która miała miejsce w dniu 10 kwietnia br. pod Smoleńskiem.  

Przewodniczący Rady zaproponował aby do porządku obrad wprowadzono 

dodatkową uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości.   

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
4. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2009 rok: 
a) sprawozdanie wójta z działalności finansowej Gminy Sadlinki za rok 2009, 
b) przedstawienie opinii i  uchwały Komisji Rewizyjnej w  sprawie wniosku 

o udzielenie absolutorium, 
c) przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d) wystąpienie przewodniczących komisji, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały w  sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Sadlinki i udzielenia Wójtowi absolutorium. 
5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r. 
6. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych na pomoc zdrowotną, 

określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, zatrudnionych w przedszkolu 
i szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki oraz warunków 
i sposobu ich przyznawania. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości.  
9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Glina na lata 2008 – 

2015. 
10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bronisławowo na lata 

2008 – 2015. 
11. Uchwała w sprawie zmiany opisu granic obwodów głosowania utworzonych na 

obszarze Gminy Sadlinki. 
12. Uchwała w sprawie uczczenia 90 rocznicy plebiscytu na Powiślu przypadającej 

w 2010 r. 
13. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 2. 

S. Surma – radny – proszę o naprawę drogi w białkach od Pani Dąchur do bruku 

ponieważ są tak duże wyrwy, że nie można przejechać. Jednocześnie proszę o 

zlikwidowanie słupków granicznych drogi ponieważ ciężko się minąć dwoma samochodami.  

W. Wiśniewski – radny – czy jest odpowiedź dotycząca naprawy drogi powiatowej 

oraz jaka jest sytuacja w sprawie wycięcia drzewa przy drodze powiatowej? 

J. Bendyk – sołtys – korzystając z obecności Z-ca Przewodniczącego Rady Powiatu 

mam pytanie kiedy zostaną załatane dziury na drogach powiatowych?   

   

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

A. Zorena – Z-ca Przewodniczącego Rady Powiatu – drogi powiatowe mają być 

łatane do końca kwietnia. W związku z tym złożę zapytanie do protokołu na najbliższej Sesji 

Rady Powiatu w tej sprawie.  

 

Ad. 4. 

 a) Elżbieta Krajewska - Wójt – przedstawiła sprawozdanie z działalności finansowej 

Gminy Sadlinki. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

b) Opinię i uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Sadlinki przedstawił przewodniczący komisji Piotr Żyła. 

c) Uchwałę Nr 036/g264/A/II/10 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 31 marca 2010 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki odczytał Sławomir Rogala – Sekretarz Gminy. Do wniosku 

uwag nie wniesiono. 

d) Przewodniczący Komisji Rozwoju Rolnictwa i Gospodarki Żywnościowej p. Wiesław 

Wiśniewski, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych 

p. Elżbieta Pazdan, Przewodnicząca Komisji Budżetowo – Organizacyjnej p. Grażyna 

Podgórska, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu  

i Przeciwdziałania Bezrobociu p. Piotr Żyła, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

Ładu i Porządku Publicznego p. Zenon Krajewski, wypowiedzieli się w imieniu Komisji za 

udzieleniem absolutorium za 2009 r. Opinie komisji stanowią załączniki do protokołu. 

e) M. Zdankiewicz – radny – w zasadzie wszystko zostało powiedziano. Długi 

naszych mieszkańców i współmieszkańców narastają i ciągle rosną. Długi, które są  

w zasadzie nieściągalne.  

E. Krajewska – Wójt – to nie jest problem tylko naszej gminy. 
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – gmina jest od zaspokajania potrzeb 

mieszkańców, gdzie jest cały pion opieki społecznej. Jest to bardzo ważne absolutorium, 

które podsumowuje pewien okres. Sesje są dobrze przygotowywane, dokumentacja jest 

przygotowywana na czas przez pracowników. Pani Wójt się stara ale czy starczy zadań na 

przyszłą kadencję.  

E. Krajewska – Wójt – to ja odpowiadam za całość decyzji. Dziękuję Panu 

Przewodniczącemu, że wspomniał Pan o pracownikach Urzędu bo to ludzie muszą wszystko 

przerobić. Każdą rzecz, którą robimy to pozyskaliśmy środki z dofinansowania 

zewnętrznego. Z reguły otrzymaliśmy dofinansowanie na te wnioski na które składaliśmy 

projekty.    

f) Jan Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXX/264/2010 Rady 

Gminy Sadlinki z dnia 21 kwietnia 2010 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Sadlinki i udzielenia Wójtowi absolutorium i przystąpił do głosowania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                    

w związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

E. Krajewska – Wójt - podziękowała radnym za udzielenie absolutorium. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

  

Ad. 5. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/265/2010 z dnia  

21 kwietnia 2010 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/266/2010 z dnia 21 

kwietnia 2010 r. w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych na pomoc zdrowotną, 

określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej, zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/267/2010 z dnia  

21 kwietnia 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

  

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/268/2010 z dnia  

21 kwietnia 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta większością głosów.   

 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/269/2010 z dnia  

21 kwietnia 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Glina na lata 2008 

– 2015.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

  

Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/270/2010 z dnia  

21 kwietnia 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bronisławowo na 

lata 2008 – 2015.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/271/2010 z dnia  

21 kwietnia 2010 r. zmieniającą uchwałę w sprawie podziału Gminy Sadlinki na obwody 

głosowania.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/272/2010 z dnia  

21 kwietnia 2010 r. w sprawie uczczenia 90 rocznicy plebiscytu na Powiślu przypadającej w 

2010 r.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 13.  

Za przyjęciem protokółu obrad z XXX Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   

 

Ad. 14.  

E. Krajewska – Wójt – na temat remontów dróg zaczynamy rozmawiać dopiero 

dzisiaj. Gmina chce zakupić gruz na drogi to jest istotna sprawa. Była długa zima, wiosna też 

jest kiepska, przyjrzymy się sprawie i zaczniemy to robić.  

Droga Olszanica – Olszanica remont 3 km dróg aż do krzyżówki, jest to zadanie na 

schetynówki. Starosta powinien złożyć wniosek do końca czerwca. Kwiecień miał być tym 

miesiącem w którym miały być naprawiane ubytki dróg.  

Gmina będzie monitować aby jak najszybciej zostały naprawione drogi zarówno 

wojewódzkie jak i powiatowe.  

 

Ad. 15.      

M. Zdankiewicz - radny – znak drogowy w Białkach w stronę Grabowa jest tak nisko 

opuszczony, że go po prostu z samochodu nie widać. Trzeba zwrócić uwagę kto te znaki 

wkopuje i konserwuje i komu one mają służyć.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – swego czasu tłumaczył Pan Dyrektor Czyżewski, 

że w przypadku uderzenia samochodem on musi się złożyć pod samochód, są to względy 

bezpieczeństwa.  

M. Grzyb – radny – wnoszę aby skierować wniosek do Starostwa w sprawie 

ustawienia znaku drogowego w kierunku Sadlinek na małej obwodnicy, bo kierowcy krążą i 

nie wiedzą jak mają do nas trafić.  

P. Żyła – radny -  wnoszę aby umieścić przy drogach głównych znaki z numerami 

domów na bocznych drogach.  

E. Krajewska – Wójt – to są bardzo duże koszty.  

P. Żyła – radny – można było takie znaki umieścić w pasie drogi gminnej.  

E. Krajewska – Wójt – kogo zapraszamy na następną sesję? 

 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXX Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

Protokołował:  
S. Rogala 


